
Zapisnica zo 7. zasadnutia Obecného zastupitel’stva v Lieskovanoch 

zo dita 04.12.2023 

Program: 

1.Otvorenie 
2. Uréenie zapisovatel'a a overovatelov zapisnice. 

3. Kontrola pInenia uzneseni 

4. Schvalenie koncoroénej odmeny pre kontrolora 

5. Pristupenie Obce Slatvina do Spolo¢ného Skolského Gradu Smizany 

6. Pristupenie Obce Hniléik do Spoloéného Skolského uradu Smizany 

7. NavySenie prispevku Spoloény skolsky urad 

8 Navrh VZN €.2/2023 0 nakladani s komunalnymi odpadmi a drobnymi stavebnymi odpadmi na uzemi ober 

Lieskovany 

9. Navrh dodatku &.1/2023 k VZN €.3/2019 0 miestom poplatku za komunalny odpad a drobny stavebny odpé 

10. Navrh na schvalenie zmeny fakturacie sto¢ného 

11. Sprava o vysledkoch vychovnom vzdelavacej Cinnosti 

12. Zmena cennika sluzieb obce 

13. Navrh cenovej ponuky na pravne sluzby 

14. Pre jednanie odkapenia pozemku za ¢elom zameny za pozemok navrhnuti do obvodu PU 

15. Pre jednanie zmeny zmluvy o financovani CVC Adam 

16. ROzne — diskusia 

17. Zaver 

d 

—-
 

Pritomni: Marcela Kapustova, Ing. Franti8ek Stanislav, Milan Kozak , Jan Zivéak do 18:30 hod, Eva Dzatatova, , Ing. 

Michal Piatnica od 17:10 hod, Ing. Toma’ Vanacky , Anezka Sakova 

Nepritomni: 

Hostia: 

Prezenéné listina tvori prilohu tejto zapisnice. 

Ad1/ Na tvod pani starostka privitala pritomnych, pretitala program rokovania a dala hlasovat’ za V} 

uvedeny program. 

  
Za program hlasovali Styria poslanci - Ziveak, Dzatarova, Kozak, Vanacky nikto nebol proti, nikto sa nezdfZal 

hlasovania. 

Ad 2/ Za overovatelov zapisnice starostka obce urtila poslancov Milan Kozak, Ing. Toma’ Vanacky, 

zapisovatel’ku bola uréena Anezka Sakova 

Za tychto overovatel’ov a zapisovaterku hlasovali Styria poslanci - Zivéak, Dzatarova, Kozak, Vanack 

nebol proti, nikto sa nezdrZal hlasovania. 

Ad3/ Kontrola plnenia uzneseni 

Pani starostka obozndmila poslancov s plnenim uzneseni z 6 zasadnutia OZ ktoré sa konalo dra 

a skon&tatovala, ze uznesenia Cislo 55/2023 — 57/2023 boli splnene 

OZ zobralo spravu na vedomie 

Ad4/ Schvalenie koncoroénej odmeny pre kontrolora 

Pani starostka navrhla odmenu vo vyske 200€ 

La 

ry nikto 

18.10.2023 

Za Schvalenie koncoroénej odmeny pre kontrolora hlasovali piati poslanci- Zivéak, Dzatarova, Kozak, Vanacky, 

Piatnica nikto nebol proti, nikto sa nezdrzal hlasovania    



Ad5/ Pristipenie Obce Slatvina do Spoloéného Skolského tradu Smizany 
Na pracovnej porade starostov obci V Spoloénom Skolskom urade Smizany, ktora sa konala 23.8.2023, boli starostovia obci informovani 0 zaujme obce Slatvina pristipit’ do SSU Smizany. Pristipenie nove} obce do skolského radu je podmienené podpisanim Dodatku &. 2 k Zmluve ¢. 45/2016 0 spolupraci na useku Skolstva v prenesenych a origindalnych kompetenciach v zneni Dodatku ¢. 1. Zérovei podi'a §20a ods. 4 je v zmysle Zmluvy potrebné, aby kazdy 

Poslanci OZ schvalili uznesenie o pristépeni obce Slatvina do SSU Smizany. 

Za Schvalenie pristupenie Obce Slatvina, Dravce, Hniléik do Spoloéného Skolského tiradu Smizany a navySenie v poplatku za diet’a hlasovali piati poslanci- Zivéak, , Piatnica, Dzacarova, Kozak, Vanacky nikto nebol proti, nikto sa nezdrzal hlasovania 

Ad6/ Pristipenie Obce Hnil&ik do Spoloéného Skolského tradu Smizany 
Tento bod programu bol prejedany v bode Ad5 

Ad7/ NavySenie prispevku Spoloény Skolsky trad 

Tento bod programu bol pre jednany v bode Ad5 

Ad8/ Navrh VZN &.2/2023 0 nakladani s komunalnymi odpadmi a drobnymi stavebnymi odpadmi na tzemi obce Lieskovany 

Mali sme kontrolu zo Zivotného prostredia. Na zaklade kontroly nam treba prijat nové VZN. VZN bolo vyvesené na uradnej tabuli 16.11.2023 a zaslané aj poslancom na pre’tudovanie Na budtc; rok chceme prejst’ na mnozstevny zber, potom budeme musiet zmenit’ a prijat zas nové VZN. 

Za Schvalenie Navrhu VZN €.2/2023 0 nakladani S komunalnymi odpadmi a drobnymi stavebnymi odpadmi na uzemi obce Lieskovany hlasovali piati poslanci- Zivéak, Piatnica, Dzatdrova, Kozak, Vanacky, nikto nebol proti, nikto sa nezdrzal hlasovania 

Ad9/ Navrh dodatku &.1/2023 k VZN €.3/2019 o miestom poplatku za komunalny odpad a drobny stavebny odpad 

Pani starostka navrhla poplatok z 22€ na 25€. Po prepocitani nakladov by poplatok mal vyjst na 29€. Nakol’ko miera vyprodukovaného odpadu mierne klesa z désledku vy88ej miery separovania nechce ludi de motivovat a tak radikalne Zvysit poplatok. Od firmy Brantner nam pri8la informacia, Ze od 01.01.2024 sa navysi zakonny poplatok za ulozenie odpadu + firma Brantner bude navySovat’ poplatky 0 11% é0 vy8ka miery inflacii. Obec by nemala doplacat’ na naklady za komundlny odpad. Naklady tento rok st okolo 10.500€ a obec doplati okolo 2.500€ 
Panu Vanackému sa nepaci pristup firmy Brantner a oéakaval by iny pristup a rieSenia z ich strany. Pan Kozak navrhuje urobit’ osvetu, spravit porovnanie druhych obci koko platia. Motivovat’ Pudi aby viac separovali. 
Poslanci OZ sa uzhodli na sumu 27€ 

Za Schvalenie Navrhu dodatku &.1/2023 k VZN €.3/2019 o miestom poplatku za komundlny odpad a drobny stavebny odpad na sumu 27€ hlasovali Styria poslanci Piatnica, Dzatarova, Kozak, Vanacky, nikto nebol proti, Pan Zivéak sa zdrzal hlasovania 

Ad10/ Navrh na schvAlenie zmeny fakturacie sto¢éného 

Pani starostka vysvetlila ze terajsi spdsob tictovania nie je spravny. Preto by obec prela na fakturaciu od 01.06. — 31.12 a od 01.01. — 31.05 nako’ko PVS robi odpoéet vodného raz roéne musime urobit’ predfaktury. Na zaklade zistenych skutoénosti a to Je nejednotnost’ znenia zmluv, nezazmluvnenych vsetkych uZivatelov obce kanalizacie a COV dochadza k zmene. Na odporuéenie pana kontroléra_ @al8im dévodom Je zmena tictovania.



Ad16/ R6zne — diskusia 

-pani starostka dala vypracovat cenovu ponuku na merac¢ rychlosti a osvetlenie cesty pri vstupe do dediny -cen je 

3_500€ za svetlo a za merat 3.500€ . Obec sa bude uchadzat’ o dotaciu z Nadacie Alianz, ktora poskytuje fin. 

prostriedky na bezpetnostné prvky. V pripade uspeSnosti dotacie vyuzijeme vypracovanu ponuku 

-pani starostka informovala o zavedeni programu registratury obecného tiradu, ktory maju prist nain&talovat’ v |blizke) 

dobe 

| 

-pan Vanacky sa pyta, Co je z projektom Zlepsenia energeticke] hospodarnosti budovy OU + MS z Planu obnoyy. Pani 

starostka informovala, Ze Momentalne sa nié nedeje aj z désledku vymeny vlady. Obec sa bude uchadzat | 

o prefinancovanie projektu ZlepSenia energeticke} hospodarnosti budovy OU + MS zEnvirofondu . Podmienky su 

z velkej éasti totoZné s Planom obnovy. Priprava Ziadosti je Vv konetnej faze | 

-Pani starostka informovala, Ze je vypracovana projektova dokumentacia Revitalizacia miestneho parku Liesk@vany. 

O prefinancovanie Casti toho projektu za budeme uchadzat’ cez Mas Miloj Spis.     

  

   

  

- pani starostka informovala OZ, o ziskanych informacia ohladne stavebného zakona. Informacie zo ZMOS s 

stavebny zakon nenadobudne v plnom rozsahu pravoplatnost’. Pani starostka sa snazila ziskat’ informacie 0 m znosti 

ziskanie dotacii na zmeny a dopInky UP obce Lieskovany z tiradu pre Uzemne planovanie a vystavby SR na zaklade 

odportéanie pracovnikov je, Ze mame sledovat’ internetovu stranku nakolko sa informacie stale menia. | 

-pani starostka informovala o prebiehajcom procese Statneho stavebného dohladu. Na zaklade ziskanych informacii 

od prizvanych in&tituci{ proces stale prebieha a nemame Ziadne nové vyjadrenia 

Adi7/ Zaver - starostka podakovala pritomnym za uéast’ a ukonéila rokovanie 

V Lieskovanoch, 04.12.2023 

Zapisala: Anezka Sakova 

Overovatelia: 

| 

  

Milan Kozak 

     



oprosila aby sme sa pozreli na vypoéet nakolko tim Co majui studiiu sa pocita priemer, ktory je dost’ 
€ zaoberat’ tymto podnetom a s kazdym uZivatelom studne aj verejného vodovodu sa bude spdsob 

vypoctu stoéného posudzovat’ individualne. 

Pani Dzaéarova by p 
vysoky. Obec sa bud 

Za schvalenie zmeny fakturacie stoéného hlasovali Styria poslanci Piatnica, Dzatéarova, Kozak, Vanacky, nikto nebo! 
proti, nikto sa nezdral hlasovania 

Ad11/Sprava o vysledkoch vychovnom vzdelavacej <innosti 

Pani starostka precitala Spravu o vysledkoch vychovnom vzdelavacej <innosti Materskej 8kélky 
Za schvalenie Spravy 0 vysledkoch vychovnom vzdelavacej <innosti hlasovali Styria poslanci Piatnica, Dzacarova, 
Kozak, Vanacky, nikto nebo] proti, nikto sa nezdrzal hlasovania 

Ad12/ Zmena cennika sluzieb obce 

> 

Pani starostka precitala novy cennik, ktory bol poslany poslancom a Je suéast’ou zapisnice. Do budicnosti by chcela pani starostka investovat’ do kuchynky, aby obec mohla poskytnut’ sluzby na organizovanie 

Za schvalenie Zmeny cennika sluzieb obce hlasovali Styria poslanci Piatnica, Dzatarova, Kozak, Vanacky, nikto nebo! 
proti, nikto sa nezdrzal hlasovania 

Ad13/ Navrh cenovej ponuky na pravne sluzby 

Pani starostka oslovila advokatsku kancelariu J UDr. Davida Kollara , aby v pripade potreby mala obec moZnost’ 
V pripade potreby vyuZzit’ pravne sluzby. Advokatska kancelaria vypracovala Navrh zmluvy s obsahom ktorej pani 
starostka oboznamila poslancov. 

Za schvalenie vyuzivania pravnych sluzieb pre obec hlasovali traja poslanci Piatnica, Kozak, Vanacky, pani Dzat4rov4 
bola proti, nikto sa nezdrzal hlasovania 

Za schvalenie maximalneho prispevku 30 € na diet’a s ucinnost’ou od 1.1 2024 hlasovali &tyria poslanci Piatnica, Kozak, 
Vanacky, Dzacd4rov4 nikto nebo] proti, nikto sa nezdrzal hlasovania 

 


